



Extraordinary school break

Dear Student,

you have probably been informed that the Government of Hungary announced emergency for the whole country due to the coronavirus outbreak. In accordance with this, measures regarding higher educational institutions were also introduced.

I order full educational break in the current situation for March 12, March 13 and March 14, 2020 (Rector's Order No. 1/2020).

Please do not attend the University's facilities and premises until further provisions.

Further information will be issued tomorrow.

Dr. Attila Miseta

Rector



Sehr geehrte Studierende,

Sicherlich haben Sie darüber gehört, dass die Regierung von Ungarn wegen der Coronavirus Pandemie für das ganze Land Gefahrensituation ausgerufen hat. Damit im Einklang hat sie auch hochschulische Institutionen betreffende Maßnahmen eingeführt.

In der aktuellen Situation verordne ich vollständige Bildungsferien für den 12., 13 und 14. März 2020 (Anordnung des Rektors 1/2020).

Ich bitte Sie, die Gebäude und die Einheiten der Universität bis künftige Anordnung nicht zu besuchen.

Weitere Informationen können Sie morgen erwarten!

Dr. Attila Miseta

Rektor



rovat: [Egyéb](#) [1]

Source URL: <https://kti.pte.hu/en/content/extraordinary-school-break?page=6&language=en>

Links

[1] <https://kti.pte.hu/en/taxonomy/term/197?language=en>